
Pressinbjudan: Fortsatt dialog med Rocknebyborna om järnvägens utveckling

På onsdag bjuder Trafikverket in till öppet hus och samrådsmöte om hur kapaciteten på Stångådalsbanan genom Rockneby ska
ökas. De viktigaste frågorna är var ett nytt mötesspår gör bäst nytta och om Rockneby är rätt ort för en eventuell station.

– Vi fick många värdefulla synpunkter från Rocknebybor vid vårt informationsmöte i november. Nu kommer vi tillbaka och presenterar hur våra
tankar i förstudien ser ut så här långt. Den fortsatta dialogen med ortsborna är mycket viktig för oss, säger projektledare Mårten Zetterman.

Stångådalsbanans låga kapacitet och dåliga hastighetsstandard innebär stora begränsningar för både person- och godstrafiken. Den pågående
förstudien om kapacitetshöjande mötesspår och en pendlingsbefrämjande station ska vara klar till sommaren. Till hösten beslutar Trafikverket
om projektets fortsatta inriktning. Läs mer på Trafikverkets hemsida: www.trafikverket.se/rockneby

Representanter för media välkomnas till samrådsmötet
Tid: den 29 februari. Öppet hus mellan klockan 16.30 och 18.30. 
         Presentation med efterföljande dialog startar 18.30 och beräknas vara slut vid 19.30.
Plats: Församlingshem Mariagården på Östra Dampegatan 1 i Rockneby.

För mer information vänligen kontakta:
Mårten Zetterman, projektledare, 0702-67 90 14
Trafikverkets pressjour, 0771-31 15 00

Trafikverket ansvarar för statliga vägar och järnvägar samt långsiktig planering av det samlade transportsystemet.
www.trafikverket.se


